

復活節及清明節假期安排

致 尊貴的客戶

由於 2021 年 4 月 2 日至 4 月 6 日為復活節及清明節假期,本公司之貴金屬交易時間將更改如下:

日期	貴金屬交易時間(GMT+8)
2021年4月2日 (星期五)	全日休市
2021年4月5日 (星期一)	正常交易
2021年4月6日 (星期二)	正常交易

請客戶注意:

星期四休市前三十分鐘保證金不足所需保證金 100%時,系統會從虧損最多的交易單子開始強制平倉。當市場價格波動大時,有可能在低於 100%的保證金比例強制平倉。

客戶如有任何查詢,請聯絡本公司客戶服務部。

電話 Tel: +852 2808 0003

傳真 Fax: +852 3114 7474

網站 Website: www.acughk.com

亞數金業有限公司 2021年3月26日



Arrangement on Easter and Ching Ming Festival Holiday

Dear Customers

Since April 2 to April 6, 2021, are Easter and Ching Ming Festival Holiday, our company's precious metals trading hours will be changed as follows:

Date	Precious Metals Trading Hours(GMT+8)
April 2, 2021 (Friday)	Market is closed
April 5, 2021 (Monday)	Normal
April 6, 2021 (Tuesday)	Normal

Please note to customers:

When the margin is less than 100% of the required margin 30 minutes before the market is closed on Thursday, the system will force liquidation from the trading order with the most losses. When the market price fluctuates greatly, it is possible to force liquidation at a margin ratio of less than 100%.

If customers have any enquiries, please contact our company's customer service department.

電話 Tel: +852 2808 0003

傳直 Fax: +852 3114 7474

網站 Website: www.acughk.com

ACU Bullion Limited March 26, 2021